
 
 

PERSBERICHT 
 

VVD IS VOOR NIEUWBOUW STADHUIS 

 
Op dinsdag 26 maart 2013 heeft de fractie van de VVD in meerderheid voor de gunning van een nieuw Stadhuis op de 
voormalige Praxislocatie gestemd. De fractie beseft zich dat deze gunning op dit moment vele vragen oproept. 
Echter, de VVD is van mening dat juist nu – na 7 jaar discussie over de beoogde nieuwbouw - gekozen moet worden 
voor de structureel goedkoopste oplossing. Daarmee is deze oplossing de beste optie voor onze stad.  
De VVD fractie is gezien de uitkomsten van de diverse doorrekeningen van verschillende varianten op basis van de 
informatie die ons is aangeleverd door het college van B&W, de aanbestedingsvoordelen die op dit moment spelen en 
de slechte staat van het huidige stadhuis tot de slotsom gekomen dat het aangeleverde cijfermateriaal uitwijst 
dat nieuwbouw de beste én voordeligste oplossing is. 
 
•       De jaarlijkse exploitatie last ligt fors lager dan die van welke andere oplossing dan ook. 
•       Het is de snelste manier om de veiligheid en arbo op orde te krijgen. 
•       Het geeft een belangrijke impuls aan de stad. 
•       Het lost een groot probleem van ons grondbedrijf op. 
•       Het geeft een impuls aan werkgelegenheid in een tijd dat de bouwsector dit goed kan gebruiken. 
 
De verleiding is groot geweest om de beslissing uit te stellen op basis van sentimenten die door het huidige 
economisch klimaat gevoed worden maar dat zou alleen maar extra geld kosten, geld dat we niet hebben. 
 
U mag van ons verwachten dat wij het project kritisch zullen volgen en kostenoverschrijdingen niet zullen toestaan. 
 
De VVD komt hiermee tevens haar verkiezingsbelofte na: “een structureel goedkoper stadhuis op een betere plek dan 
de oude locatie aan de markt” 
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